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خبر

نامداری مدیرعامل آبفا از احداث 
تصفیه خانه های جدید برای تامین آب 

مصرفی خبر داد
در نشســت روز یکشنبه مدیر عامل آبفا به همراه 
جمعی از خبرنگاران انجام شــد ،مدیرعامل آبفا از 
حفــر چاه های جدید و ایجــاد تصفیه خانه های 
جدید برای تامین آب مصرفی اســتان البرز خبر 
دادنامــداری از گذشــته تا به امروز اســتان البرز 
به دلیل شــرایط آب و هوایی به عنوان باغ شــهر 
تعریف شــده بود و این مســئله باعــث افزایش 
جمعیت این اســتان شده اســت نامداری تاکید 
کــرد به دلیل افزایش جمعیــت البرز ما باید نگاه 
ویژه ای به مصرف آب داشــته باشــیم ،به همین 
دلیــل آبفا البرز همواره بــرای تامین آب مصرفی 
استان در تلاش اســت . حمیدرضا نامداری افزود 
این بارگزاری جمعیتی باعث پدید آمدن مشکلات 
زیادی در اســتان مخصوصا در زمینه مصرف آب 
شــده است که ما در آبفا در تلاشیم این مشکلات 
را به حداقل برســانیم . مدیــر عامل آبفا افرود در 
حال حاضر  بر روی پروژه تامین آب مصرفی از آب 
های سطحی کار میکنیم و همچنین امیدواریم هر 
چه سریعتر این پروژه را به مرحله اجرا دربیاوریم 
.  همچنین وی از افتتاح تصفیه خانه شــماره ۳ تا 
قبل از شروع تابستان خبر داد . نامداری ادامه داد 
در طی یک سال گذشــته ما در حدود ۱۲۰ چاه 
جدیــد حفر کردیم و ۱۰۰ چاه دیگر را نیز دوباره 
از نو مهندســی کردیم و همچنین ظرفیت تصفیه 
خانه شــماره ۲ اســتان البرز را نیز تا ۲۰ درصد 
افزایش دادیم .  حمیدرضا نامداری مدیر عامل آبفا 
در خصوص تامین آب منطقه اشــتهارد و نظرآباد 
افزود خداروشــکر در حال حاضر آب مصرفی این 
دو منطقه از طریق اتصال به آب ســد طالقان در 
حال تامین اســت و ما نیز با احداث تصفیه خانه 
در تلاشیم تا مشکلات آب مصرفی این مناطق را 

مرتفع سازیم 

 غرس 1000 اصله نهال و واکاوی
  حاشیه فضای سبز بزرگراه آزادگان

 در منطقه 19
 در آســتانه فصــل بهار ۱۰۰۰ اصلــه درخت در 
حاشیه فضای ســبز بزرگراه آزادگان که به عنوان 
یکی از اصلی ترین شــریان هــای بزرگراهی این 
منطقه اســت با هدف نگهداشت و بهبود وضعیت 
فضای سبز غرس شــد. به گزارش روابط عمومی 
شهرداری منطقه ۱9، حسین اخگر پور سرپرست 
شــهرداری منطقه گفت: در مرحله واکاوی فضای 
سبز حاشیه این محور، جمع آوری ضایعات فضای 
ســبز، برگ های خزان شده و حذف شاخ و برگ 
خشک و عملیات به زراعی شامل کندوکوب، علف 
کشــی، حذف پاجوش و تنه جوش، خشکه زنی، 
ترمیم تشتک، هرس درخت ها ... انجام شد.اخگر 
پور تصریح کرد: پس از بازدید و برداشت نقطه به 
نقطه محور آزادگان توسط ناظرین و کارشناسان 
فضای سبز، مکان های مورد نیاز به کاشت درختان 
و درختچه های مقاوم و سازگار با شرایط محیطی 
برای احیا ســبزینگی در دســتور کار قرار گرفت.

این مســئول ادامه داد: درختچه های پیروکانتا و 
خرزهره و درختان زیتون تلخ و زبان گنجشک که 
از گونه های مقاوم به خشــکی هستند به منظور 
صرفه جویی در مصرف آب در این محور کاشــته 
شــد.وی با اشــاره به اینکه فضای سبز محورهای 
بزرگراهی با کاشــت درخت توســعه یافته است 
افزود: پیش از این نیز بــه منظور افزایش زیبایی 
بصری و ارتقای سرانه فضای سبز بزرگراهی بیش 
از ۲۵۰ اصله نهال از نوع زبان گنجشــک و زیتون 
تلخ توســط کارگران خدوم فضای سبز در محور 
شهید هاشمی منتهی به بهشت زهرا )س( غرس 

شد.
سرپرست شــهرداری منطقه خاطر نشان کرد: با 
توجه به اهمیت زیبایــی بصری و جذابیت منظر 
شهری برای مسافرین در حال عبور از شریان های 
بزرگراهی و با توجه به نزدیک شدن به ایام پایانی 
سال و عید نوروز کاشــت درخت، انواع درختچه 
و احیای سرســبزی در حاشــیه بزرگراه ها تداوم 

خواهد داشت.

زیر پوست انتخابات را بهتر ببینید
یا گاه در برخی حوزه ها افرادی به عنوان گزینه اصلاحات 
تایید صلاحیت می شدند که فعالان سیاسی اصلاح طلب 
در همان منطقه کوچکترین شناخت و تاییدی نسبت به 
آنها نداشتند و از آنان  نیز به  عنوان  اصلاح طلب  حمایت 
نکرده اند و  آرای  قابل  توجهي  نیاورندکمی البته مخالفان  
اصلاحات از همین نکته هم برای تخریب اصلاح طلبان و 
فقدان پایگاه  اجتماعی اصلاح طلبان استفاده کردند و این 

هم از عجایب این انتخابات بود.
خلاصه کلام اگر می خواهید رو به منتقدان و مخالفان و 
دشمنان - به مانند همیشه-به این انتخابات افتخار کنید 
و آن را مشت محکمی به دهان آمریکا و اسرائیل و برخی 
خودفروختگان داخلی)!( جلوه دهید ، مختارید، اما برای 
خودتان هم که شــده زیر پوســت این رخداد را بیشتر 
مدیر مسئول بکاوید. 

 »همدلی« به بهانه داغ شدن
 بازار بارورسازی ابرها گزارش می دهد:
بارورسازی؛ راهکار یا چالش؟

نماینده مردم در مجلس یازدهم در ادامه تاکید کرد: اگر 
چنین سازمان و نهادی شکل بگیرد حلال رفع مشکل 
بی آبی کشور نخواهد بود، بلکه تنها بخشی از مشکلات 
بی آبی کشور را برطرف خواهد کرد.با تمام این تفاصیل 
به نظر می رسد دولت پرونده ویژه ای را برای بارورسازی 
ابرها باز کرده باشــد کمااینکه رئیس مرکز ملی اقلیم و 
مدیریت بحران خشکسالی سازمان هواشناسی نیز درباره 
بارورســازی ابرها نیز خبر از تاسیس سازمانی جدید در 
وزارت نیرو برای بارورســازی ابرها تشــکیل شده است. 
ســازمانی با نام »بهره برداری فناورانه از آب های جوی« 
.احد وظیفــه با بیان اینکه بارورســازی ابرها موضوعی 
مناقشه برانگیز در هواشناسی است به همدلی می گوید: 
این سیستم ها تغییرپذیری درونی بسیار زیادی دارند. از 
دهه ۱9۴۰ اقداماتی در جهت بارورســازی ابرها صورت 
گرفته است ولی به دلیل اینکه آشکارسازی اثر انسان بر 
روی ابرها بسیار سخت و چالش برانگیز است هنوز بعد از 

گذشت این سال ها توافقی بر روی آن وجود ندارد.
وی با اشاره به اینکه برخی معتقد هستند که این باران 
بدون بارورســازی هم می بارد می گوید: شرکت هایی که 
این کار را انجام می دهنــد اعتقاد دارند که این باران به 
خاطر فعالیت آن ها است. آن ها معتقد هستند طول زمان 
بارش یا حتی شــدت بارش را افزایش داده اند. به علت 
تغییرپذیری طبیعی ابر حتی اگر بارورسازی هم صورت 
نگیرد امکان دارد در یک منطقــه ۲ نوع بارش صورت 
بگیرد که ناشی از متغییر بودن سیستم های جوی است.

وی همچنیــن با ذکر اینکه توافقی بر روی این موضوع که 
بارورسازی موثر است یا نه انجام نشده است تصریح می کند: 
البته در آزمایشگاه یک سری فضای محدود ایجاد می کنند و 
شرایط را مهیا کرده که این باعث ابرناک شدن فضا در محیط 
آزمایشگاه می شود، ولی عده ای معتقد هستند شرایط طبیعت 
مطابق آزمایشگاه نیســت. در آزمایش به صورت مصنوعی 
رطوبت وارد می کنید و مقدار فشــار، باد و اثر توپوگرافی را 
ایجاد کرده و اصلاً مشابه شرایط واقعی در طبیعت نیست.

وی گفت: مطابق گزارش سازمان جهانی هواشناسی نزدیک 
به ۶۰ کشور این کار را انجام می دهند و اکثریت به صورت 
تحقیقاتی است و بعضی ها هم مدعی عملیاتی بودن هستند. 
به طور مثال امارات متحده عربی در فصل گرم سال که ابرها 
را با ذرات نمک بارورسازی می کند و مدعی هستند که موفق 
بوده است. اما سازمان جهانی هواشناسی این مسئله را به طور 
کامل قبول ندارند و زیر سوال بردند.رئیس مرکز ملی اقلیم 
و مدیریت بحران خشکسالی سازمان هواشناسی در نهایت 
اینگونه نتیجه می گیرد که بارورسازی روشی برای برطرف 
کردن خشکسالی محسوب نمی شود و نمی تواند خشکسالی 
در منطقــه ای را برطرف کند. حداکثر ابزاری در حعبه ابزار 

مدیریت منابع آب است

ادامه سرمقاله از صفحه اول

ادامه از صفحه 4

اســتاندار فارس از غرس ۱۵ هزار نهال به 
یاد شهدای استان در آستانه روز درختکاری 

خبر داد. 
محمدهادی ایمانیه ، در چهارمین جلســه 
شــورای ترویج و توســعه فرهنــگ ایثار و 
شــهادت اســتان فارس بر ضرورت ثبت و 
ضبط خاطرات منســوبین شــهدا به ویژه 
والدین آنــان تأکید کرد و گفت: از امکانات 
مرکز اسناد استان که امکانات قابل توجهی 

دارد برای تحقق این مُهِم استفاده شود.
وی به برگزاری کنگره امیران، ســرداران و 
۱۵ هزار شــهید سرافراز اســتان فارس در 
سال آینده هم اشاره کرد و افزود: در آستانه 
روز درختــکاری چندین هــزار نهال به یاد 
همه این عزیزان و با همکاری خانواده های 
معظم ایشان کاشته شود؛ منابع طبیعی هم 
موظف اســت پلاک نام شــهید عزیز را در 

جوار درخت نصب کند.
 ایمانیه، رتبه بندی دستگاه ها و فرمانداران 
در توجه به مباحث ترویج و توسعه فرهنگ 
ایثار و شــهادت را اقدامی مناسب در جهت 
توجه بیشــتر به این حوزه دانست و گفت: 
وظایف و توقعات را بــه فرمانداران اعلام و 
پس از مهلت زمانی مشــخص شــده برای 
تحقق موارد، نســبت بــه رتبه بندی اقدام 

شود.
وی به فرا رسیدن عید باستانی نوروز و لحظه 
تحویل سال شمسی هم اشاره کرد و افزود: 
آیین تحویل سال همانند سنوات گذشته در 
حرم های مطهر امامزادگان جلیل القدر برگزار 
می شــود؛ تدابیر و برنامه ریزی های برگزاری 

این مراسم سنتی به صورتی باشد که در حرم 
مطهر احمدبن موســی الکاظم)ع(، شهدای 
حادثه تروریســتی حرم نیز پــس از زیارت 

امامزادگان معظم، زیارت شوند.
نماینــده عالــی دولت در فــارس در ادامه 
بــه موضوع اعتبــارات مرتبط با توســعه و 
ترویج فرهنگ ایثار و شــهادت پرداخت و 
از اقدامات تعریف شــده برای دستگاه های 

مختلف در این حوزه سخن گفت و تصریح 
کرد: بنیاد شــهید و امــور ایثارگران، بنیاد 
حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس، 
ســتاد بزرگداشــت کنگره شــهدا و ستاد 
راهیان نور اســتان چهار نهــاد متولی در 
این زمینه هســتند که هر کدام برای انجام 
فعالیت های خــود به اعتبار نیاز دارند. پس 
باید مسئولان این نهادها در جلسه با حضور 

رئیــس ســازمان مدیریــت و برنامه ریزی 
استان، تمام موارد و موضوعات این حوزه ها 
را تا پایان ســال ۱۴۰۳ در مباحث مختلف 
اعم از عمرانی، فرهنگی، امورات جاری و ... 
مشــخص و ارائه کنند تا محل و ردیف های 
مرتبط، با تامین اعتبار آنان مشــخص شود 
و هر ســازمان و نهاد وظیفه خود را به نحو 

احسن به سرانجام برساند.

استاندار فارس: 

15هزارنهالبهیادشهدایفارسکاشتهمیشود

رئیس کمیسیون مسئولیت اجتماعی و حاکمیت شرکتی 
اتاق بازرگانی فارس گفت: از دیدگاه فعالان اقتصادی روش 

اجرایی مالیات ستانی نیازمند شفاف سازی است.
سهیلا محبی ، در نشست تخصصی بررسی کاهش مالیات 
در مبــدا یا مقصد بــا رویکرد مســئولیت اجتماعی که با 
حضور اعضای کمیســیون و فعالان اقتصادی و نمایندگان 
بخش دولتی در حوزه های مربوطه در اتاق بازرگانی فارس 
در شــیراز برگزار شد، بیان کرد: تولید مسئولانه با رویکرد 
آینده محور معمولا برای بنگاه های اقتصادی جذاب نیست 
چرا که با مسایل و شرایط حال حاضر درگیر رفع مشکلات 

فعلی خود هستند.
وی افزود: از این رو ماموریت تســهیل توســعه زیست بوم 
تولید مســئولانه جزء وظایف این کمیســیون است که به 
عنوان یک الزام استراتژیک برای توسعه پایدار وجود دارد. 
نیاز است جهت پررنگ ساختن اولین ها در راستای توسعه 

پایدار تلاش بیشتری صورت گیرد.
محبی اظهار کرد: از آنجایی که مقدمات، اصول، ساختار و 
بستر مالیات در کشور نادرست طراحی شده است، الزام به 
بازنگری مواد قانون مالیاتی باید در دستور کار قرار گیرد. 

 

محبی اضافه کرد: از دیدگاه فعالان اقتصادی روش اجرایی 
مالیات ســتانی نیازمند شفاف سازی است و همچنین الگو 
برداری از کشــورهای پیشرفته در حالی در کشور اجرایی 
شــده که زمینه مناسب و بومی سازی لازم صورت نگرفته 

است که این نیز جای نقد دارد.
عضو هیئــت نمایندگان اتــاق بازرگانی فــارس به لزوم 
اطلاع رسانی فراتر ســازمان مالیات پیرامون خدمات ارائه 
شده و افزایش ســطح اطلاعات مالیاتی شهروندان تاکید 

کرد.
در ادامه این جلســه معاون اداره مالیاتی فارس نیز گفت: 
در سطح کلان در کشورهای پیشرفته، حدود 9۳ درصد از 

هزینه های جاری از طریق درآمد مالیاتی است.
انصاری با اشــاره به بررسی تراکنش ها در راستای مالیات 
ستانی ادامه داد: باید مودیان به تکالیف خود عمل کنند و 
این در حالی است که بنگاه ها نباید تنها به نقش و حضور 
حســابدار در بنگاه اقتصادی در راســتای خود اظهاری و 

تکمیل اظهارنامه در زمان مقرر اکتفا کنند.
وی با بیان اینکه یکی از شــاخصه های توسعه در کشورها 
را تولیــد و مالیات اســت، گفــت: جهــت بهره مندی از 
معافیت هــای مالیاتی،  ماده ۱۳9 و ۱۷۲ توســط فعالان 
اقتصادی مطالعه شــود تا در چارچوب این بندها شــامل 

معافیت شوند.
انصاری افزود: با هدف تعامل بیشــتر و شــفاف ســازی 
مالیات ســتانی آماده همکاری با فعالان اقتصادی هستیم 
که در این زمینه آموزش هــای رایگان مورد نیاز از جانب 
این سازمان برای  فعالان اقتصادی استان برنامه ریزی شده 

است.

عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی فارس:

روش اجرایی مالیات ستانی نیازمند شفاف سازی است

 گشــت های حامی شهر سازمان خدمات و 
مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران از 
آبان ماه ســال جاری، هر شب به گشت زنی 

در خیابان های منطقه ۱۱ پرداخته اند.
 به گزارش روابط عمومی ســازمان خدمات 
و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران، 
خودرو ویژه گشــت حامی شــهر سازمان 
خدمات و مشارکت های اجتماعی به همراه 
مددســراهای منطقه ۱۱ شامل مددسرای 
بهاران و دو مددســرای ســیار در قالب دو 
اتوبوس که از ســاعت ۱۰ شــب تا ۶ صبح 

در میدان راه آهن مستقرند، به این موضوع 
افــراد بی خانمان،  اختصــاص یافته اند که 
کارتن خواب ها و افراد بی سرپرست و در راه  
مانده، پس از شناســایی، به مراکز یادشده 
انتقال و اســکان داده می شوند و در آنجا تا 

صبح به استراحت می پردازند.
 به گفته موسوی شهردار منطقه۱۱ تهران، 
مددســرای بهاران منطقه با ظرفیت ۲۰۰ 
نفر هرشــب از ســاعت ۱۷ آماده پذیرش 
افراد بی خانمان اســت که افــراد با مراجعه 
به ایــن مرکز، پس از تحویــل لباس خود 

بــه جامه داری، اســتحمام و دریافت لباس 
اســکان، یک وعده غذا دریافت می کنند و 

در صورت نیاز به خدمات درمان، از درمان 
ســرپایی توســط یک بهیار نیــز بهره مند 
می شوند که در صورت وجود مشکل حادتر 
با تماس با اورژانس به مراکز درمانی منتقل 

خواهند شد.

فعالیت گسترده گشت های حامی شهر در منطقه ۱۱

سازمان 
روزنامهآگهی ها
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